

10 Days 8 night Buddhist Pilgrimage

IN / OUT:DELHI

Tour Code: IC-VDT 10

Day 1: Kuala Lumpur~Chennai~ Delhi

(D)

Assemble at KLIA and check-in your flight to Chennai .Arrive Chennai airport then transit your flight to Delhi.Welcome on arrival at New Delhi Airport. After meet & assist services at the airport, transfer to Hotel. Overnight stay at hotel in Delhi.

Day 02: Delhi ~ Lucknow ~Sravasti

(B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer to airport Early morning transfer to airport to catch the flight for Lucknow. Arrival Lucknow, transfer to hotel for Lunch then, drive to Sravasti (180 Kms, 4:30 hrs). Arrival Sravasti, transfer to hotel. Dinner and overnight in a hotel at Sravasti.

Day 03: Sravasti ~ Lumbini

(B/L/D)

Breakfast at hotel then visit **Jetvanaram** and **Angulimal Caves**. Back to hotel for lunch after lunch drive to Lumbini (190 kms, 5 - 6 hrs). Lumbini is at Nepal. Arrival Lumbini, transfer to hotel, check-in, Dinner and overnight at hotel.

Day 04: Lumbini ~ Kushinagar

(B/L/D)

Breakfast at hotel then visit **birth place of Lord Buddha**. Lunch will be served at Hotel. After lunch drive to Kushinagar (130 kms, 4 hrs). Arrival Kushinagar, transfer to **Mahaparinirvana Temple and Ramabha Stupa** (Cremation centre). Check-in hotel. Dinner and overnight at hotel.

Day 05: Kushinagar ~ Vaishali ~ Patna

(B/L/D)

Breakfast at hotel then drive to Patna (280 kms, 07 hrs) with pack lunch, enroute visit **Vaishali**. Arrival Patna, check-in hotel, dinner and overnight at hotel.

Day 06: Patna ~ Rajgir ~ Nalanda ~ Bodhgaya

(B/L/D)

Breakfast at hotel then drive to Nalanda (85 kms), visit **ruins of ancient university**. Lunch will be served at Nalanda tourist cafeteria. After lunch drive to Rajgir (15 kms), visit **Gridhkuta Peak, Venuvanaram** and **Bimbisara Jail**. Drive to Bodhgaya. Arrival Bodhgaya (65 kms), transfer to hotel. Dinner and overnight in a hotel at Bodhgaya.

Day 07: Bodhgaya

(B/L/D)

Full day sightseeing at Bodhgaya, visiting places like **Mahabodhi Temple, Sujata Village, Niranjana River**. All meals and overnight at hotel.

Day 08: Bodhgaya ~ Varanasi

(B/L/D)

Breakfast at hotel then drive to Varanasi (250 kms). On arrival check in to the hotel and then proceed to **Sarnath (14 kms), Visit Dhamekha Stupa** and **Deer park**. Back to Varanasi. Check-in hotel, Dinner and overnight in a hotel at Varanasi.

Day 09: Varanasi ~ Delhi + Depart Via Chennai/Kuala Lumpur

(B/L)

Early morning boat ride on the **Holy River Ganges**, back to hotel for Breakfast. After breakfast free for shopping, Varanasi is famous for its silk products. After an early lunch at hotel then transfer to airport to catch flight for Delhi. On arrival, connecting flight to Delhi then transfer Delhi airport to catch flight back for KUALA Lumpur via Chennai.

Day 10: Arrival Kuala Lumpur

End of the tour with sweet memories of India....!!

10 天 8 晚 探索佛陀足迹。印度朝圣之旅

进出: 德里 / Delhi

Tour Code: IC-VDT 10

第一天: 吉隆坡~钦奈~新德里

(晚餐)

集合于吉隆坡国际机场办理在您的航班登机飞往钦奈。然后抵达钦奈机场过境您的航班到新德里。欢迎抵达新德里机场。接机后送往酒店。夜宿在新德里的酒店。

第二天: 新德里~勒克瑙~舍卫城

(早/午/晚餐)

早餐于酒店, 送往机场乘搭航班飞往勒克瑙。抵达勒克瑙后, 开车到舍卫城 (180 公里, 4:30 小时)。到达舍卫城, 然后前往迦毗罗卫国皇宫遗址, 继续参访祇园精舍, 是当年给孤独长者用黄金铺地供养给佛陀在北方的大道场。过后参访 Angulimal 石窟。在舍卫城酒店的晚餐和过夜。

第三天: 舍卫城~蓝毗尼

(早/午/晚餐)

在酒店内用早餐, 前往位于尼泊尔—蓝毗尼 (190 公里, 5 - 6 小时) 蓝毗尼园是佛陀出生的地方。参观佛陀诞生的地方, 阿育王石柱, 以及摩耶夫人洗身池, 它是每个正信佛教徒应访的圣地。参访毕, 转移到酒店用晚餐。

第四天: 蓝毗尼~拘尸那迦

(早/午/晚餐)

在酒店内用早餐, 前往拘尸那迦 (130 公里, 4 小时), 参观 Mahaparinirvana (大涅槃城) — 佛陀就在这个这里的娑罗双树间示现涅槃 (一个领悟的最高圆寂境界)。参观佛陀火化的场所——Rambhar 佛塔。晚餐后入住酒店。

第五天: 拘尸那~费沙里~巴特那

(早/午/晚餐)

在酒店用早餐, 然后开车到巴特那 (280 公里, 07 小时), 盒饭午餐, 途中访费沙里—世界上第一个共和国之一, 亦佛陀进入涅槃前最后一次召集僧众宣说大般涅槃经的地方; 参访阿育王柱, 巨大的土墩, 周长约 1km, 据说是费沙里古老的共和国“议会大厦”, 顺程参观舍利塔, 设在这里的塔都散播了佛陀神圣八分之一的舍利。抵达巴特那, 晚餐于酒店。

第六天: 巴特那~王舍城~那烂陀~菩提迦耶

(早/午/晚餐)

在酒店用早餐后, 开车前往那烂陀大学 (85 公里), 参观古老的佛教大学遗址, 阿育王统治 (公元前 273-232) 的时代已经确立, 这是佛教第一所大学唐玄奘大师曾在此留学。过后前往王舍城, 参访: 灵鹫山, 灵山讲经台, 佛陀宣说法华经的圣地。竹林精舍 (Venuvanaram), 佛陀的第一所精舍。频婆娑罗监狱遗址, 是当年频婆娑罗王, 被他的儿子阿阇世王推翻后, 遭囚禁于此。开车回菩提迦耶。在菩提迦耶酒店晚餐和过夜。

第七天: 菩提迦耶

(早/午/晚餐)

全天参访菩提迦耶, 参观摩诃菩提寺, 殊加答村庄, 尼连禅河, 时间许可, 参观各个佛教国家, 用自己独特的建筑所建的各式寺院。在菩提迦耶酒店用餐和过夜

第八天: 菩提迦耶~瓦拉纳西

(早/午/晚餐)

在酒店内享用早餐, 前往瓦拉纳西 (250 公里)。恒河名城, 是印度教徒认为最神圣的地方。继访鹿野苑 (14 公里), 参观鹿园, 在此佛陀初转法轮, 度乔陈如等五比丘, 佛教僧团正式成立, 三宝具足。参观 Dhamekha 佛塔, 公元前 500 年竖立于此, 是佛陀第一讲道的地方。返回到瓦拉纳西。晚餐与夜宿在瓦拉纳西的酒店

第九天: 瓦拉纳西~新德里~钦奈~吉隆坡

(早/午餐)

清晨前往神圣的恒河乘船, 回到酒店享用早餐。然后赶上新德里航班, 途经钦奈, 飞返美丽家园。

第十天到达吉隆坡

结束了甜蜜的回忆与印度之旅... ..!